
Zápis z jednání Kontrolního výboru ZMČ Brno-Líšeň č. 
10/2019

Termín konání: 12.12. 2019 v 17.00 hodin

Místo konání: malá zasedací místnost radnice na adrese Brno, Jírova 2
Mgr. Tereza Vašíčková, předsedkyně KV (dále jen „předsedkyně“) zahajuje jednání 
Kontrolního výboru (dále jen „KV) v 17.10 hodin.

Konstatuje přítomnost členů:

Mgr. Tereza Vašíčková
Silvie Dražanová
PharmDr. Ondřej Zendulka, PhD.
Ing. Miroslav Jurča 
Mgr. Jan Zbořil

- Jan Skotal 
Ladislav Unger

- Mgr Roman Sklenák 
RNDr. Daniel Borecký, CSc.

Předsedkyně konstatuje, že je přítomno 6 členů KV. Zjednání se omluvili Silvie Dražanová, 
PharmDr. Ondřej Zendulka, PhD. a Mgr. Jan Zbořil.

KV přistupuje k jednání.

1. Zahájení a schválení programu

Předsedkyně předložila členům KV návrh programu jednání:

1. Zahájení a schválení programu.
2. Volba ověřovatele zápisu.
3. Sdělení stavu k vyhotovení Předběžné závěrečné zprávy o provedené kontrole plnění 

smlouvy o roznosu Líšeňských novin.
4. Termíny kontrolního výboru na I. pololetí 2020.
5. Sdělení stanoviska ZMČ ohledně podnětu ve věci zavedení mechanismu kontroly 

plnění předmětu smluv, kde tento předmět je plněn průběžně.
6. Sdělení stavu k projednání stížností pana Ing. Jiřího Kozlovského ze dne 24. 4. 2019 

s názvem „Stížnost na části projektové dokumentace veřejné zakázky „Centrální park 
Líšeň -  Parková úprava plochy jako prvku urbánního ÚSES“, číslo Z2017-031888, 
objekt SO 401 -  Veřejné osvětlení a SO 402 -  Přípojka NN a na realizaci stavby dle 
této dokumentace“ a reakce na ni. -  sděleno, popsána situace

7. Předložení a projednání Závěrečné zprávy z provedené kontroly systému přijímá 
podnětů od občanů:

8. Různé

Předsedkyně se dotazuje, zda někdo z přítomných členů vznáší návrh na doplnění programu 
KV.

Nikdo z přítomných členů nemá návrh na doplnění programu KV.

Přítomní členové KV přistoupili k hlasování o usnesení „Členové Kontrolního výboru schvalují 
program jednání kontrolního výboru č. 10/2019.“.



PRO: 6, ZDRŽEL SE: 0, PROTI: 0

Bylo přijato usnesení „Členové Kontrolního výboru schvalují program jednání 
Kontrolního výboru č. 10/2019. “.

2. Volba ověřovatele zápisu:

Předsedkyně navrhuje na ověřovatele zápisu Mgr. Roman Sklenák.

Předsedkyně se ptá na případné připomínky. Nikdo žádné nemá.

Přítomní členové KV přistoupili k hlasování o usnesení „Ověřovatelem zápisu Kontrolního 
výboru se stává Mgr. Roman Sklenák“.

PRO: 6, ZDRŽEL SE: 0, PROTI: 0

Bylo přijato usnesení „Ověřovatelem zápisu Kontrolního výboru se stává Mgr. Roman 
Sklenák“.

3. Sdělení stavu k vyhotovení Předběžné závěrečné zprávy o provedené kontrole plnění
smlouvy o roznosu Líšeňskych novin.

Kontrolní tým krátce představuje znění předběžné závěrečné zprávy, která je ještě 
diskutována jednotlivými členy KV. Kontrolní tým závěrem ještě konstatuje, že předběžná 
závěrečná zpráva bude doplněna o stanoviska členů KV a bude předložena na příštím 
zasedání KV.

4. Termíny kontrolního výboru na I. pololetí 2020.

Členové KV stanovují termíny pro I. pololetí roku 2020. Členové KV se shodli na níže 
uvedených termínech:

16. 1. 2020
27. 2. 2020
26. 3. 2020
9. 4. 2020
21. 5. 2020
11. 6. 2020

Předsedkyně se ptá na případné připomínky. Nikdo žádné nemá.

Přítomní členové KV přistoupili k hlasování o usnesení „Termíny KV pro I. pololetí roku 2020 
jsou stanoveny na 16. 1. 2020, 27. 2. 2020, 26. 3. 2020, 9. 4. 2020, 21.5. 2020, 11.6. 2020.“.

PRO: 6, ZDRŽEL SE: 0, PROTI: 0

Bylo přijato usnesení „Termíny KV pro I. pololetí roku 2020 jsou stanoveny na 16.1. 2020, 
27. 2. 2020, 26. 3. 2020, 9. 4. 2020, 21. 5. 2020, 11. 6. 2020.“.



5. Sdělení stanoviska ZMČ ohledně podnětu ve věci zavedení mechanismu kontroly
plnění předmětu smluv, kde tento předmět je plněn průběžně.

Předsedkyně KV sděluje členům KV, že podnět KV ohledně toho, aby KV byl pověřen ZMČ k 
provedení Kontroly plnění předmětu smluv tam, kde je předmět plněn průběžně, byl předložen 
na posledním konaném ZMČ. ZMČ rozhodlo tak, že KV nebude pověřen k provedení takové 
kontroly. Kontrolní výbor respektuje rozhodnutí zastupitelstva.

Předsedkyně se ptá na případné připomínky. Nikdo žádné nemá.

Přítomní členové KV přistoupili k hlasování o tom, že berou na vědomí rozhodnutí ZMČ.

PRO: 6, ZDRŽEL SE: 0, PROTI: 0

Bylo přijato usnesení „KV bere na vědomí rozhodnutí ZMČ.“

6. Sdělení stavu k projednání stížností pana Ing. Jiřího Kozlovského ze dne 24. 4. 2019
s názvem „Stížnost na části projektové dokumentace veřejné zakázky „Centrální
park Líšeň -  Parková úprava plochy jako prvku urbánního ÚSES“, číslo Z2017-
031888, objekt SO 401 -  Veřejné osvětlení a SO 402 -  Přípojka NN a na realizaci
stavby dle této dokumentace“ a reakce na ni:

Předsedkyně sděluje, že se dne 11. 12. 2019 v 16 hodin konala schůzka na radnici v této věci 
za účasti Ing. Luboše Věrného, architekta Michala Kováře, předsedkyně KV a členů KV Silvie 
Dražanové a PharmDr. Ondřeje Zendulky, PhD.

Na této schůzi byly k dotazům členů KV sděleny informace, které jsou uvedeny v zápisu z této 
schůze, které jsou nedílnou součástí tohoto zápisu z jednání KV.

KV si vyžádal předložení dokumentů pro naprosté upřesnění některých skutečností. Po jejich 
předložení zpracuje KV reakci na stížnosti pana Ing. Kozlovského.

V souvislosti s těmito skutečnostmi sděluje předsedkyně, že do zápisu z minulého jednání KV 
bylo uvedeno, že ze strany paní tajemnice nebyly poskytnuty KV příslušné materiály ktéto 
problematice. Tato informace se následně ukázala jako nepravdivá, a to z důvodu, že 
požadavek předsedkyně na doložení materiálů nebyl paní tajemnici předán.

7. Různé

Předsedkyně se ptá na další dotazy či připomínky.
Nikdo žádné nemá, tedy předsedkyně ukončuje diskuzi.
Předsedkyně ukončuje jednání Kontrolního výboru v 19.00 hodin.

V Brně dne 12. 12.2019 V Brně dne 31. 10. 2019

Mgr. Tereza Vašíčková Mgr. Roman Sklenák
předsedkyně kontrolního výboru ověřovatel zápisu

Přílohy:

Prezenční listina
- Zápis z jednání ohledně stížnosti Ing. Kozlovského



Zápis ze schůzky ohledně řešení stížnosti Ing. Kozlovského

Předsedkyně sděluje, že se dne 11.12. 2019 v 16 hodin konala schůzka na radnici v této věci za účasti 
Ing. Luboše Věrného, architekta Michala Kováře, předsedkyně KV a členů KV Silvie Dražanová a 
PharmDr. Ondřeje Zendulky, PhD.

Na této schůzi bylo k dotazům KV sděleno, že obec má ze zákona povinnost osvětlovat pouze 
významnější typ komunikací, což se netýká dotčené komunikace, jež je předmětem stížnosti Ing. 
Kozlovského. V dotčeném případě se navíc jedná o osvětlení vyznačovací (a nikoli o osvětlení 
komunikace). Zde bylo sděleno, že pro typ komunikace „označovací" žádné normy neplatí. Současně 
se jedná o nezatříděnou účelovou komunikace na níže se nevztahují zákonná ustanovení. Bylo řečeno, 
že město Brno dává povolení ke zřízení účelové komunikace, která pak spadá pro správu MČ Brno- 
Líšeň a jako účelová komunikace byla označena právě městem Brnem. MČ tak nemá žádnou 
zákonnou povinnost provést osvětlení takové komunikace. Osvětlení dotčené komunikace dále není 
její součástí, ale řídí se její třídou (dle územního řízení). V rámci projektu byla předmětná účelová 
komunikace zatříděna do tříd komunikací dle zákona nad rámec požadavku MČ pro zhotovení 
projektové dokumentace. Je nutno striktně rozlišovat v tomto případě veřejné a neveřejné 
komunikace s tím, že v Rokli jsou všechny komunikace zatříděny jako účelové. Další komunikace jsou 
zařazeny do tříd, a tedy podléhající osvětlení dle normy - komunikace a normy, jež toto upravují. 
Záměrem současně bylo, že park nemá být užíván v nočním období. Osvětlení zcela splňuje záměr 
„vidět a být viděn", který byl zamýšlen. K předmětnému osvětlení jsou k dispozici dokumenty „revizní 
zkouška elektrozařízení" a „funkční zkouška osvětlení". Současně osvětlení svítí, a tedy bylo řádně 
připojeno do sítě a musí splňovat zákonné parametry, které byly revizemi a zkouškami potvrzeny. 
Současně Technické sítě Brno vydali souhlas s připojením osvětlení do sítě. Současně není problém 
doložit stanovisko projektanta osvětlení ktéto problematice.

Projektant stavby potvrdil, že projektová dokumentace je kompletně zpracována v souladu s 
platnými zákony a normami, světla splňují standardy města Brna v oblasti veřejného osvětlení, 
Technické sítě Brno vydaly souhlas s jejich připojením do rozvodné sítě, stavba osvětlení byla řádně 
stavebně povolena a povoleno užívání příslušným správním orgánem. Z požadovaných dokumentů 
týkajících se realizace a kolaudace stavby předmětného osvětlení byl KV předložen pouze územní 
rozhodnutí komunikace. Dále prohlašují, že všechna světla jsou fyzicky opatřena evidenčními čísly.

KV si vyžádal předložení dokumentů pro upřesnění některých skutečností. Jedná se o dokumenty 
týkající se umístění, povolení a užívání stavby vydané příslušným správním orgánem a související 
projektovou dokumentaci, revizní zprávy, protokoly o zkouškách, certifikáty, prohlášení o shodě a 
vyjádření Technických sítí Brno a další dokumenty potřebné pro užívání stavby (dané zákonem a 
smluvními vztahy).

Projektant stavby slíbil dodat podklady -  vyjádření k zatřídění předmětné komunikace od 
projektantky osvětlení.

Po jejich předložení zpracuje KV reakci na stížnosti pana Ing. Kozlovského.

Zapsala -  předsedkyně KV a Silvie Dražanová


